
efter at være stoppet med at ryge tobak bliver jeg ikke lige så forpustet når jeg løber op og ned af 

stilladser,og de fleste mennesker jeg er i stue med giver udtryk for at det ikke generer dem på nogen 

måder.tværtimod hører jeg ofte at det ligefrem lugter godt.jeg synes det er synd at så godt et 

alternativ til tobak skal sables ned. 

hvis lovforslaget bliver vedtaget vil der ganske givet opstå et `sort`marked og lovlydige borgere 

forvandles til kriminelle.det fører intet godt med sig ! 

mvh. christian ebling kaiser  
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